
1 

Vragen gesteld door de D66 fractie  
 
Fractie D66 (vraag 18) 

Vraag Begroting 
Natuurinclusief bouwen: zijn er extra middelen nodig in 2019 en verder om natuurinclusief bouwen 

vanzelfsprekend onderdeel te laten zijn van alle (dus niet alleen gemeentelijke) nieuwbouwplannen? 

Hoe is nu geborgd of hoe is het college van plan dit te borgen? 

 
Antwoord Het bestaande gemeentelijke beleid op het gebied van natuurinclusief bouwen resulteert in ieder geval 

in het (signaleren en) nemen van de wettelijk verplichte maatregelen. Bij gemeentelijke 
nieuwbouwplannen begint het nemen van bovenwettelijke maatregelen ook duidelijk ingang te vinden. 
Bij andere initiatiefnemers zijn een aantal voorlopers duidelijk gevoelig voor de urgentie en zij nemen 
ook bovenwettelijke maatregelen. In Zwolle zijn daar reeds een aantal mooie voorbeelden van 
gerealiseerd. 
Het is (omdat de wettelijke verplichting daartoe ontbreekt) lastig en arbeidsintensief om iedere bouwer 
mee te krijgen, en het natuurinclusief bouwen een vanzelfsprekend onderdeel te laten zijn van 
nieuwbouwplannen. Incidenteel worden voorlichtingsbijeenkomsten en spreekuren gehouden, geholpen 
door Vogelbescherming, maar de respons bij de initiatiefnemers blijft duidelijk achter bij de verwachting. 
 

 
 


